
Podpisy overovateľov:  

Zápisnica OZ – 14.02.2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 14.2.2023 o 17:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela 

Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka  

Neprítomní: 

Starostka: p. Alžbeta Tuková 

 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

 

Program OZ 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 
5. Správa zo zasadnutia finančnej komisie 
6. VZN o výške školného v MŠ,ŠJ a ŠKD 
7. Žiadosť ZRPŠ pri MŠ o odpustenie nájmu za KD na Majáles 
8. Kronika obce za rok 2021 
9. Predĺženie platnosti PHSR obce Vaďovce 
10. Zakúpenie GPS na obecné vozidlá 
11. Rôzne 

 

K bodu č. 1 

Zástupkyňa starostky obce p. Janka Masárová všetkých privítala a otvorila riadne zasadnutie 
obecného zastupiteľstva. 
Úvod prerušil p. Igor Naď, ktorý sa opýtal, či sú na zasadnutí OZ, na čo mu p. Janka Masárová 
odpovedala, že sú. P. Igor Naď následne povedal, že by mali prejednávať to, čo sa týka obce 
Vaďovce a to, čo je produktívne, a nie to, čo je firmy „Jaroslav Bača“.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala p. Igora Naďa, či chce, aby p. Janka Masárová stratila možnosť 
viesť zasadnutie.  
P. Igor Naď vyjadril nesúhlas s prejednávaním bodu č. 10. 
P. Janka Masárová mu povedala, že sa k bodu môže p. Naď vyjadriť neskôr a pokračovala 
skonštatovaním, že sa rokovania zúčastnili všetci siedmi poslanci a sú uznášaniaschopní. Ďalej 
skonštatovala, že sa zo zasadnutia vyhotovuje zvukový záznam a že rokovanie povedie ona, nakoľko 
je starostka obce služobne vzdialená.  
 

K bodu č. 2 

Za zapisovateľku určila p. Ing. Ninu Masárovú a za overovateľov zápisnice navrhla p. Rudolfa 
Škriečku a p. Jaroslava Baču. Za uznesenie schválenia zapisovateľky a overovateľov dala poslancom 
hlasovať. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
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K bodu č. 3 

P. Janka Masárová pokračovala schválením bodov rokovania podľa pozvánky. Opýtala sa, či má 
niekto návrh na zmenu bodov rokovania a ak nie, dala za body rokovania poslancom hlasovať.  
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 4 

P. Janka Masárová pokračovala ďalším bodom programu, a to kontrolou plnenia uznesení 
z predchádzajúceho zastupiteľstva, ktoré zasadalo 27.12.2022. Povedala, že okrem procedurálnych 
uznesení bolo prijaté jedno uznesenie, a to také, že OZ obce Vaďovce neschvaľuje celoročné 
hospodárenie za rok 2021 navýšené o sumu 10 220,18€, navrhnuté audítorom po spracovaní auditu 
za rok 2021, na tvorbu rezervného fondu. Následne dala hlasovať za uznesenie, že OZ berie na 
vedomie hodnotenie uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že by mal otázku, či p. Hrušová nespracovala nič nové k tomuto bodu. 
P. Janka Masárová povedala, že o tom nemá žiadnu novú informáciu.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 5 

P. Janka Masárová povedala, že ďalším bodom zasadnutia je správa z rokovania finančnej komisie, 
o ktorú požiadala predsedníčku FK p. Mgr. Danielu Kontinovú.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že FK zasadala 1.2.2023, kde prvým bodom rokovania bolo VZN 
č.1/2023 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, o výške mesačného príspevku na 
čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí, o výške príspevku zákonného zástupcu 
dieťaťa alebo žiaka na čiastočnú úhradu nákladov a určenie podmienok úhrady v školskej jedálni. 
V predmetnom VZN, FK predložila zmeny vo finančných pásmach dané ministerstvom, spôsobené 
vplyvom zvyšovania cien energií a potravín. FK naďalej zachovala aktuálny poplatok za pobyt detí 
v MŠ a v školskom klube. Poplatok za stravovanie detí v školskej jedálni navrhuje určiť podľa pásma 
2A, pre dospelých stravníkov 2B.  
Povedala, že v ďalšom bode sa komisia zaoberala žiadosťou rodičovského združenia pri MŠ 
Vaďovce, ktoré žiadalo o odpustenie poplatku za prenájom kultúrneho domu na Majáles, ktorý chcú 
pre občanov zorganizovať. FK odporúča požiadavke vyhovieť a prenájom odpustiť.  
V bode rôzne komisia diskutovala o cenovej ponuke na zakúpenie ochrannej skrinky na defibrilátor, 
zaoberala sa žiadosťou evanjelickej cirkvi ohľadom príspevku na rekonštrukciu strechy kostola 
v Kostolnom. Ďalej sa diskutovalo o potrebe vytvorenia VZN o poskytovaní dotácie na obedy pre 
občanov obce. Povedala, že prítomný poslanec a člen stavebnej komisie p. Rudolf Škriečka 
informoval členov o výstupe zo stretnutia stavebnej komisie, ktorá sa zaoberala obhliadkou 
a odpredajom pozemkov vo vlastníctve obce a tiež informoval o obhliadke a potrebnej rekonštrukcii 
školského bytu. Taktiež sa komisia zaberala predloženou ponukou od p. starostky na poskytovanie 
všeobecnoprávnych služieb a ponukou na zakúpenie softvéru od firmy Enex, ktorý by mal slúžiť na 
vyhodnotenie spotreby cien energií. Komisia, všetko to, čo v bode rôzne rozoberala, odporučila ďalej 
doriešiť. Všetky pripomienky, ktoré boli vznesené, boli len v diskusii. 
P. Janka Masárová poďakovala za správu z FK a navrhla prijať uznesenie, že OZ berie na vedomie 
správu o rokovaní FK.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
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Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 6 

P. Janka Masárová pokračovala ďalším bodom programu, kde by mali schváliť VZN o výške školného 
v MŠ,ŠJ a ŠKD. Skonštatovala, že návrh daného VZN dostali poslanci v pozvánke, bolo riadne 
zverejnené na stránke obce a úradnej tabuli obce Vaďovce. Opýtala sa, či má k tomu niekto nejaké 
zmeny alebo pripomienky.  
P. Mgr. Daniela Kontinová požiadala o slovo a povedala, že predpokladá, že má každý v materiáloch 
toto VZN a priblížila zmenu na strane 5 v bode 3.3 a potom v spoločných a záverečných 
ustanoveniach priblížila zmenu v bode 2, ktorý sa rozčlení na 2,3. V bode 2 sa uvedie dátum 
schválenia VZN a číslo uznesenia, ktorým sa VZN schválilo, v bode 3 by malo pribudnúť, že týmto 
VZN č. 1/2023 sa ruší a nahrádza VZN č.1/2008 a všetky dodatky schválené k tomuto VZN. Povedala, 
že bod 4 bude o tom, že toto VZN nadobúda účinnosť dňa 1.3.2023, čo je na 15. deň schválenia.  
P. Janka Masárová dala hlasovať za VZN č.1/2023. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 7 

P. Janka Masárová povedala, že ďalším bodom rokovania je žiadosť ZRPŠ pri MŠ o odpustenie 
nájmu za KD na Majáles. Povedala, že odporúča tejto žiadosti vyhovieť, nakoľko aj na FK bolo 
odporučené jej schválenie a môžu im takto koľko-toľko pomôcť. Opýtala sa, či k tomu niekto niečo má 
a následne dala za vyhovenie žiadosti poslancom hlasovať.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 8 

P. Janka Masárová pokračovala bodom 8, ktorý sa týkal kroniky obce za rok 2021. Povedala, že 
znenie kroniky bolo zaslané všetkým poslancom mailom a opýtala sa, či má niekto pripomienky 
k predloženému zneniu kroniky.  
P. Ing. Peter Dinga upozornil na jednu chybu v kronike.  
P. Viera Bačova, autorka kroniky obce, požiadala skôr o faktické pripomienky.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že je podľa nej v poriadku, že je napísaná zrozumiteľne a je v nej 
všetko, čo tam má byť.  
P. Janka Masárová dala hlasovať za schválenie kroniky obce za rok 2021 a súčasne za vyplatenie 
honoráru za spísanie kroniky za rok 2021 p . Viere Bačovej.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
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K bodu č. 9 

P. Janka Masárová povedala, že v ďalšom bode programu by mali poslanci schváliť predĺženie 
platnosti Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce do 21.12.2023. Povedala, že im toto 
PHSR mala spracovať miestna akčná skupina na Myjave, práce sa však omeškali a preto je potrebné, 
aby platnosť PHSR obecné zastupiteľstvo predĺžilo do doby spracovania a schválenia nového PHSR 
na roky 2023-2030. Povedala, že v pozvánke dostali dôvodovú správu a návrh na znenie uznesenia. 
Opýtala sa, či má niekto pripomienky k tomuto bodu.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či by tam nemali byť roky 2023 až 2028, nakoľko sa to 
vypracováva na 6 rokov, nakoľko predchádzajúci plán bol na 6 rokov.  
P. Janka Masárová povedala, že nevie.  
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal, či už v MAS na tom pracujú.  
P. Janka Masárová povedala, že si myslí, že na tom pracujú ale je to s oneskorením a že si to musia 
schváliť kvôli tomu, že ak by bola nejaká výzva, aby sa do nej mohli zapojiť.  
P. Rudolf Škriečka sa opýtal, či sú tam nejaké podmienky a opýtal sa, na koľko to schvália teraz. 
P. Janka Masárová povedala, že sa to tak vždy robilo.  
P. Rudolf Škriečka sa opýtal, že či to majú schváliť, ak to nemajú oni spracované.  
P. Janka Masárová povedala, že idú schváliť predĺženie pôvodného PHSR. 
P. Jaroslav Bača sa opýtal, čo je v tom starom.  
P. Janka Masárová mu odpovedala, nech si to prečíta.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že starý dokument má 72 strán a pravdepodobne ho asi nikto 
nečítal. Povedala, že je v tom dokumente vlastne vypracované, že čo bude obec robiť na ďalších 6 
rokov a mal by tam byť viac-menej plán.  
Prítomní o predĺžení PHSR diskutovali.  
Po diskusii poslanci dospeli k tomu, že navrhujú schválenie predĺženia PHSR do 31.12.2023 s tým, že 
k najbližšiemu OZ bude poslancom poskytnutá informácia o stave vypracovávania nového PHSR.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 7 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. 
Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 10 
P. Janka Masárová prešla k bodu programu ohľadom zakúpenia GPS zariadení na obecné vozidlá. 
Povedala, že skôr, ako začnú, skonštatovala, že poslanci dostali od p. Baču k tomu materiály ale 
poslala k tomu stanovisko aj p. starostka, nakoľko na školení, ktorého sa zúčastnila, dostala k tejto 
téme potrebné informácie. P. Janka Masárová stanovisko prečítala:  
„K dôvodovej správe uvádzam: 
V úvode predkladateľ cituje nariadenie EÚ č.2016/679 avšak necituje jeho znenie. Nariadenie totiž 
viac chráni zamestnancov proti inštalovaniu rôznych sledovacích zariadení zo strany 
zamestnávateľov. Preto obec Vaďovce ako zamestnávateľ a ja ako štatutár, nesúhlasím s 
inštalovaním zariadenia do služobného vozidla a traktora. V zmysle platných právnych noriem, každý 
používateľ týchto vozidiel vypisuje knihu jázd, ktoré sú pre mňa ako zamestnávateľa dostatočné. 
Predkladateľ vo svojej dôvodovej správe viackrát spomína rozhodnutie zamestnávateľa k inštalovaniu 
navrhovaného GPS systému slúžiaceho k monitorovaniu a kontrole zamestnancov. Nevedomosť 
predkladateľa dôvodovej správy, kto v rámci výkonu obecnej samosprávy je v pozícii zamestnávateľa 
a kto zamestnanca, uvádza ostatných poslancov do omylu, ak kompetenciu zamestnávateľa priraďuje 
poslaneckému zboru. Zamestnávateľom v zmysle zákona o vykonávaní práce vo verejnom záujme, 
zákonníka práce v platnom znení je obec. Starosta ako štatutár obce je jediným zástupcom 
zamestnávateľa, t.j. obce. V zmysle paragrafu 2 ods. 1 zákona č. 253/1994 Z.z. o právnom  postavení 
a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v platnom znení je funkcia starostu verejná 
funkcia, ktorá sa nevykonáva v pracovnom pomere. Na základe vyššie uvedeného dodávam, že 
zamestnávateľ obce Vaďovce navrhované sledovacie zariadenie k výkonu prác zamestnávateľa 
nepotrebuje. Jeho inštalovanie vyhodnocujem ako neúčinné, preto odporúčam poslancom OZ, aby pri 
hlasovaní vyjadrili svoj nesúhlas s prijatím predkladaného návrhu. Alžbeta Tuková, starostka obce 
Vaďovce“. 
P. Janka Masárová dala priestor poslancom, aby sa k tomu vyjadrili.  
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P. Jaroslav Bača povedal, že by sa k tomu rád vyjadril. Povedal, že aj po jeho písomnej žiadosti 
o stanovisko p. starostka 2 mesiace neodpovedala a že si zisťoval určité veci aj on a zistil, že takéto 
zariadenie funguje aj v iných obciach. Povedal, že ich má aj vypísané, že komunikoval priamo aj s ich 
starostami a ich zástupcami, kde to bez problémov funguje a nemá s tým nikto žiadny problém. 
Povedal, že to dokonca v jednej obci navrhol a vybral sám hlavný kontrolór. Povedal, že k tomu p. 
starostka uvádzala len to, že je to nezákonné a že to dá preveriť. Povedal, že ak by to tak bolo, je to 
nezákonné aj v týchto obciach a nemyslí si, že by starostovia týchto obcí konali protizákonne. 
Povedal, že má za to, že je to presne naopak, že nakoľko s tým nie je problém inde, nie je dôvod, 
prečo by to nemohlo fungovať u nás. Povedal, že si to dokonca overoval aj v Národnej rade 
u poslancov, ktorí sú zároveň aj právnikmi. Povedal, že čo sa týka dôvodovej správy, ak sú tam 
nejaké pochybenia, je to ochotný prerobiť, požiada o mimoriadne zastupiteľstvo a opätovne to 
predloží. Povedal, že to nič nemení na tom, že stále nepočul argument, že prečo nie, že sa tam stále 
niekto odvoláva na nejaké paragrafy ale stále je to o tom, že to niekto nechce, a on sa pýta, prečo. 
Povedal, že v dôvodovej správe aj písal, že k čomu je to dobré okrem toho, že sa ušetrí čas alebo  
peniaze, a že ľudia musia pochopiť, že tie peniaze sa opäť vrátia len občanom, či už v rôznych 
formách. Povedal, že si myslí, že občania by mali byť informovaní o tom, čo sa deje s ich peniazmi, 
pretože aj starostka obce si musí byť vedomá toho, že auto, ktoré používa, či už sú to pohonné hmoty 
alebo všetko ostatné, je z daní nás všetkých občanov. Pokračoval, že si myslí, že toto zariadenie je 
úplne v poriadku a ďalšie veci, že mal vo svojom volebnom programe hneď v bode číslo dva, že chce 
zefektívniť financovanie obce, zabezpečiť vo všetkých oblastiach transparentnosť a občanov 
informovať poctivo. Povedal, že on, ako človek, ktorý si robí svoju prácu poctivo a dobre, nemôže mať 
problém s tým, že ho niekto nejakým spôsobom kontroluje, povedal, že to funguje všade, v rôznych 
firmách a nerozumie, prečo zrovna ich starostka má s tým problém. Zopakoval, že nemá problém 
dôvodovú správu prerobiť a následne požiadať o mimoriadne zastupiteľstvo, kde to znova predloží.   
Po diskusii poslancov dala p. Janka Masárová hlasovať za uznesenie, že unesenie č. 8 vypustia 
z dnešného bodu rokovania. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 7 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Ing. Peter Dinga, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, 
p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 1 poslanec: p. Michal Držík 
Zdržal sa: 0 
 
P. Ing. Peter Dinga sa opýtal p. Michala Držíka, či o tom chcel hlasovať.  
P. Michal Držík odpovedal, že áno, nakoľko mu príde nelogické, prečo oni tu musia mať GPS, nakoľko 
sú určité náklady na to. Povedal, že to pozeral na internete, či je dôležité mať GPS alebo nie 
a povedal, že sa GPS dáva kvôli tomu, aby sa kontrolovali zamestnanci. 
P. Rudolf Škriečka povedal, že tento problém vznikol vtedy, keď bola HK požiadaná o predloženie 
knihy jázd.  
P. Michal Držík sa opýtal, či ju mala.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že on ju videl na rýchlo napísanú a bolo to neidentifikovateľné.  
P. Jaroslav Bača povedal, že to boli zdrapy papiera, ktoré boli scvaknuté a že on sa k tomu už vyjadril.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že nikto nechce kontrolovať starostku a ani iné autá a že účelom je to, 
aby bol prehľad a aby to odbremenilo ľudí od nejakej práce.  
P Igor Naď povedal, že sa musí p. Baču zastať, že je to v poriadku, že proti tomu nič nemá, že to je aj 
pre p. starostku výhodnejšie. Povedal p. Bačovi, že pre nabudúce, nech to nie je, ako „firma Bača“. 
Povedal, nech zoberie p. starostku, nech idú za tým pánom a že on nie je konateľ a v ničom inom 
problém nevidí. Povedal, že čo sa týka obecného traktora, tak ak si myslí, že to bude efektívne, ak ten 
traktor prejde 20 metrov, potom sa on hrabe v smetiakoch a prejde ďalších 20 metrov, a stále dokola, 
tak dobre a výhodou to môže byť v prípade krádeže. Povedal, že tak, ako  Krajnom m bol ukradnutý 
traktor, tak by sme mali aspoň takú malinkú nádej, že budeme vedieť, kde skončil.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal p. Michala Držíka, či je podľa neho 7€ mesačne veľa.  
P. Michal Držík odpovedal, že ak majú šetriť, tak áno.  
P. Jaroslav Bača povedal, že mu povie pár vecí k šetreniu a vyhadzovaniu peňazí „von oknom“. 
Povedal, že sa v škole v triedach maľovali steny a bolo to „ také nejaké“ a keď on do toho vstúpil, tak 
povedal p. starostke, že či si je toho vedomá, že to isté budú musieť znova maľovať, keď si našetríme 
na celú triedu, že či jej nie je tých peňazí ľúto. Povedal, že mu starostka obce odpovedala, že jej to 
ľúto nie je. Opýtal sa, či toto niekomu nepríde ako plytvanie peniazmi, a to sa bavia o 800€. 



Zápisnica OZ Vaďovce          
           Strana 6 z 10 

Podpisy overovateľov:      

Pokračoval, že na „kamenci“ mali jednu chvíľu ovocný sad a myslí si, že ten projekt niečo stál a opýtal 
sa, či vedia, v akom stave vyzerá ten sad teraz. Povedal, že prítomný p. Naď by k tomu vedel povedať 
asi viac.  
P. Igor Naď povedal, že tam zasadili stromy, že sa to všetko pekne spravilo a potom sa našiel nejaký 
„odborník“, ktorý s nožíkom odspodu až po korunu každý jeden strom orezal. Povedal, že z toho sa 2 
alebo 3 stromčeky chytili. Povedal, že potom ich zasadili ešte raz a vtedy ich niekto zase 
poodlamoval. Povedal, že tie stromčeky zasadené druhýkrát dostali darom.  
P. Jaroslav Bača pokračoval, že bol projekt, v ktorom sa jednalo o športové oblečenie. Opýtal sa, či 
vie, kde je teraz.  
P. Igor Naď odpovedal, že je v archíve.  
P. Jaroslav Bača to potvrdil a povedal, že tam hnije a či to nie je nikomu ľúto ti peniaze, že nás to stálo 
4000€.  
P. Michal Držík povedal, že každý športovec dostal oblečenie a nevie, ako sa to riešilo ďalej.  
Poslanci o tejto téme diskutovali.  
Prítomný p. Samuel Mudraninec sa opýtal p. Jaroslava Baču, koľkokrát zasadala športová komisia 
počas predchádzajúceho volebného obdobia.  
P. Jaroslav Bača odpovedal, že ani raz lebo bol kovid a všetko bolo pozatvárané. Opýtal sa, čo s tým 
má zasadnutie športovej komisie, že im hnije x rokov športové oblečenie v archíve. 
P. Samuel Mudraninec mu povedal, že keď bol predseda športovej komisie, tak ich mal využívať.  
P. Jaroslav Bača povedal, že sa na to pýtal p. starostky a ponúkal to v okolitých dedinách, no neuspel. 
Povedal, že to bola jeho iniciatíva lebo každý na to kašlal a povedal, že on vraví len to, že ich to stálo 
určité peniaze.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to stálo 4 000€ a keďže je to z dotácie, tak 5 rokov tie veci sa 
nemôžu nikam pohnúť.  
P Jaroslav Bača ďalej hovoril o rekonštrukcii WC v ZŠ Vaďovce a že tam všetci boli a videli to. 
Povedal, že všetci vedia, koľko ich to stálo a on jediný tam vystúpil, že to nie je hodné tých peňazí a ž 
to vyhadzujú peniaze „do luftu“. Povedal, že sa nikto nepostavil s tým, že to nie je dobré a tá firma si 
nezaslúži toľko peňazí. Povedal že ten pán dostal dokonca viac, ako mal na faktúre, nakoľko si tam 
doúčtoval ešte nejaké práce naviac.  
P. Michal Držík povedal, že šak oni to kontrolovali.  
P. Jaroslav Bača odpovedal, že to nikto nekontroloval a že si to preberala sama p. starostka, ktorá mu 
povedala, že podľa nej je to štandard. Povedal, že on povedal, že podľa neho by nemala byť 
zaplatená faktúra. 
Ďalej prítomní o tejto téme diskutovali.  
P. Jaroslav Bača povedal, že na FK zaznel návrh na advokáta za 330€ mesačne. 
P. Michal Držík sa opýtal, na čo by mal byť prijatý.  
P. Jaroslav Bača odpovedal, že na to, aby nám kontroloval unesenia a bude obec zastupovať 
v právnych veciach na súdoch. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že bola FK komisia zvolaná a základe toho, že boli na rokovaní 
dva body. Prvý mal byť VZN a druhý bod bol ohľadom obedov pre dôchodcov v obci. Povedala, že sa 
pýtala starostky, či je ešte niečo viac na prerokovanie a bolo jej povedané, že nie a preto bola FK 
zvolaná aj tak narýchlo. Povedala, že na FK prišla p. starostka so žiadosťou, že ju práve v ten deň 
dostala od MŠ na Majáles, priniesla na komisiu štvrtý bod ohľadom právnika a že je potrebné preveriť 
všetky uznesenia a VZN, a že by to právnik mohol mesačne za určitú sumu robiť. Ďalšiu vec predložila 
starostka ponuku od firmy ENEX ohľadom energií ale že ešte nevie presné podmienky a dala to p. 
Škriečkovi za úlohu, že sa tým má zaoberať. Povedala, že preto volala len členov komisie lebo jej bolo 
povedané, že to nie je potrebné. Povedala, že zamestnanie právnika by obec stálo 330€ mesačne bez 
DPH.  
P. Michal Držík sa na to opýtal, na čo máme potom HK.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to bola hneď jej otázka na p. statostku, že na čo máme potom 
HK, nakoľko to bolo HK vytýkané, že by mala za rok aspoň skontrolovať uznesenia, či sú 
platné/neplatné, v plnení/v neplnení. Povedala, že si túto úlohu HK nesplnila a taktiež VZN by mal 
kontrolovať HK a nevie, prečo by im to mal kontrolovať právnik za takúto sumu.  
P. Rastislav Marták podal, že mali potom dať výstup a nesúhlasiť s tým.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že preto to zahrnula len do bodu diskusie.  
P. Jaroslav Bača povedal, že oni k tomu ani nebudú môcť niečo povedať, pretože im to povedala p. 
starostka so slovami, že im to hovorí, aj keď by ani nemusela.  
P. Mgr. Daniela Kontinová dodala, že p. starostka povedala, že aby neboli prekvapení, ak na stránke 
obce nájdu uzavretú zmluvu s právnikom. 
Poslanci a prítomní diskutovali a následne prešli do posledného bodu rokovania. 
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K bodu č. 11 
P. Janka Masárová sa opýtala prítomných, či majú niečo do diskusie.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že by sa chcel opýtať na mail p. starostky, ktorý videl už dávnejšie, ktorý 
sa týkal ohľadom verejného osvetlenia a jeho potreby rekonštrukcie. Povedal, že už sa na to pýtal 
a poprosil by obecný úrad o nejakú dokumentáciu a spoluprácu s p. Mudranincom. Povedal, že bolo 
v maily to, že je nutnosť reagovať na ceny energie a treba sa zamyslieť nad rekonštrukciou osvetlenia. 
Povedal, že išlo o cenovú ponuku a on by v tom prípade chcel vedieť aktuálny stav, aby to vedeli 
rozobrať v súčinnosti s p. Mudranincom, ktorý by im dal dokumentáciu k osvetleniu. Povedal, že ju 
nevidel a preto si ju pýta a myslí si, že ako poslanec môže.  
P. Samuel Mudraninec povedal, že je dokumentácia k osvetleniu v archíve.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že by potom poprosil túto dokumentáciu k nahliadnutiu. Ďalej povedal, že 
nakoľko býva na bytovke, p. starostka ho kontaktovala, nakoľko tam bol už minulé leto problém 
s kanalizáciou, ktorá sa začala upchávať. Povedal, že to nehovorí o čističke, ktorá je neustále 
upchaná, nakoľko sú obyvatelia bytoviek trochu nezodpovední a dávajú tam plienky, mastné, a pod. 
Povedal, že tam bola čistiaca jednotka so špeciálnym strojom, ktorú zabezpečil v podstate PREVAK 
v súčinnosti s obecným úradom. Povedal, že mu vtedy zavolala starostka, ktorá mu povedala, aby 
išiel za nimi a niečo im tam ukázal. Povedal, že vtedy nevedel čo a ako, a tak by poprosil 
dokumentáciu aspoň týchto vecí okolo bytoviek, ako sú inštalované prívody a pod.  
P. Michal Držík povedal, že je to všetko na úrade.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že preto o to požiadal, aby do toho mohol nahliadnuť a vedeli sa 
v prípade nejakej poruchy zariadiť. 
Ďalej povedal, že videl zhotoviteľa strechy p. Gajdoša a p. starostka o tom zrejme ešte nehovorila ale 
rád by vedel, aký je v tom zámer. Povedal, že je zlá strecha, to vie ale bol by rád ako stavebná 
komisia, aby bol v obraze, že čo sa bude robiť, ako sa to bude robiť, cenové ponuky, aké sú 
a podobne. Povedal, že sme obecný úrad, že máme obecné bytovky a obecných nájomníkov, ako aj 
obecné zastupiteľstvo a mali by spolupracovať aspoň na tej úrovni, že budú o tom vedieť.  
Prítomní o tom začali diskutovať.  
P. Janka Masárová povedala, že sa mal ísť p. Gajdoš pozrieť na bytovky z dôvodu tých podhľadov 
a čo tam treba spraviť.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že na konci minulého zastupiteľstva vyzval poslancov, či by prišli 
s nejakými investičnými zámermi alebo nápadmi, čo by chceli zrealizovať a že by z toho spravili 
zoznam a priradili k tomu nejaké sumy. Povedal, že je tam 20 tisíc z RF, čo by sa mohlo tento rok 
minúť a opýtal sa, či niečo majú.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že je aktuálny stále briežok.  
P. Ing. Peter Dinga spolu s p. Jaroslavom Bačom povedali, že je briežok zvlášť a že sú na to peniaze 
už vyčlenené.  
P. Janka Masárová povedala, že by to podľa nej mohli rozobrať na FK.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že on to chcel rozoberať tam, aby bol o tom záznam, že čo chcú robiť 
a na FK sa budú baviť o tých nápadoch a aké je poradie.  
P. Rastislav Marták navrhol využívať amfiteáter.  
P. Jaroslav Bača povedal, že je pekné, že máme amfiteáter a opýtal sa ho, že čo v ňom chce robiť. 
P. Rastislav Marták povedal, že by tam mohla byť napríklad každý druhý týždeň nejaká dychová 
hudba.  
P. Jaroslav Bača povedal, že to nemá ako zabezpečiť, nakoľko tam nie je ani prívod elektriny, toalety, 
absolútne nič a nie je to len tak.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že to je presne o tom, že niekto povie, aby spravili napríklad chodníky 
okolo amfiteátra a podobne a to presne chcel, aby to tam zaznelo. Povedal, že aby to zrekapituloval, 
tak briežok ťahajú pred sebou dlho, tak či súhlasia, aby to bola prvá priorita.  
Prítomní poslanci odpovedali, že áno a že sa na tom dohodli už dávno.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že na FK sa zľahka spomenulo, že čo so školským bytom, ktorý je 
momentálne prázdny a ponúka sa v inzeráte ako súčasť ponuky práce pre riaditeľa škôlky. Povedal, 
že tam neodteká odpad, elektrika a poistky vyhárajú a opýtal sa, či by sa nešlo do nejakej zásadnejšej 
rekonštrukcie, aby to bolo obývateľné pre normálneho človeka za normálny nájom. Povedal, že o tom 
debatovali aj na stavebnej komisii, kde bolo pár nápadov, a ako o tom debatovali s p. starostkou, 
zhodli sa všetci na tom, že by bolo dobré, keby dala spracovať nejaký architektonický náčrtok, že čo 
by tam chceli lebo nedali by sa tie práce naceniť a nevedeli by to ohodnotiť, že čo by to stálo. Povedal, 
že ak by bol načrtnutý napr. pôdorys, vedia to dať naceniť a hovoriť o nejakých konkrétnych 
peniazoch.  
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P. Viera Bačová povedala, že by mala návrh, aby sa na cintoríne dal spraviť plot, povedala, že od 
cesty je živý plot k ničomu, že tam chodia ovce a kozy, ktoré tam špinia.  
P. Janka Masárová dodala, že by tam boli potrebné aj nové lavičky a lampy.  
P. Viera Bačová pokračovala, že sa pochováva haj-buj, že nie je vôbec žiadny plán, nerobia sa 
chodníky a tak ako napríklad v iných obciach či mestách, my nemáme žiadnu fazónu a kto si kde 
zmyslí, tak tam sa pochová.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že cintorín bude mať už grafickú vizualizáciu a do neho by už boli vlastne 
aj geometricky prenesené aj nejaké prístupové cesty, ktoré by sa zarezervovali, že do týchto sa už 
pochovávať nebude. 
Prítomní o tejto téme ďalej diskutovali.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či ešte niekto niečo má.  
P. Ing. Peter Dinga pokračoval, že ako sa dorobil na škole ten sokel, že to nie je zapravené a že to je 
aj požiadavka rodičov, že by sa tam dal spraviť nejaký chodník a že aj to by mohla byť nejaká časť 
toho investičného zámeru.  
Ďalej povedal, že pri zbieraní podpisov ku kandidátke ho pár ľudí, čo chodia od vlaku, upozornilo, že či 
by sa ešte kúsok toho chodníka nedorobil, čo končí pri p. Krajčovicovi a dostať sa aspoň po most.  
Prítomní o tom diskutovali.  
P. Viera Bačová upozornila na to, že keď je veľká búrka, tak do knižnice zateká, že nedoliehajú okná 
a podobne.  
P. Miroslav Stančík navrhol výmenu okien vo fitnese. 
P. Rudolf Škriečka súhlasil a povedal, že by pre nich mala byť obecná budova priorita. Povedal, že 
k cintorínu chcel ešte povedať, že tam nie je osvetlenie a navrhoval, že stále máme po dedine tie 
stĺpy, ktoré boli kedysi na rozhlas a dali by sa tam teoreticky dať. Ďalej povedal, že keď boli na tej 
škole tak tam hovorili jednak o rekonštrukcii bytu ale aj o tom, že z hrúzou zistil, že tam máme odpady 
z toaliet a kuchyne a nevie, kam ten odpad ide, takže aj to by určil ako prioritu, ak by išli robiť okolo tú 
údržbu, či dorábanie tých chodníkov a priestoru vedľa školy. Povedal, že hneď, ako sa oteplí, pôjde do 
školy a pravdepodobne v spolupráci s p. Naďom pôjde, naleje do školských záchodov vodu aby videli, 
kde im vyteká lebo má pocit, že sa niekde stráca.  
P. Igor Naď povedal, že do spodnej vody.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že je to pravdepodobne tak a že je to časovaná bomba.  
P. Igor Naď povedal, že ak do toho chcú investovať tak v prvom rade by mali spraviť rekonštrukciu 
žumpy. 
Prítomní o tom diskutovali.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že by bolo dobré zlepšiť informovanosť občanov na internetovej stránke, 
aby mali o všetkom informácie.  
P. Mária Dlhá sa opýtala poslancov, že či by nemohla obec napr. raz za 2-3 mesiace spraviť nejakú 
brigádu pre ľudí. Povedala, že by sa to vyhlásilo a zavolať tých ľudí, že aby pomohli niečo napr. kopať 
alebo ponatierať. Povedala, že kedysi to bolo normálne, keď sa stromy sadili a podobne.  
Prítomní o tom diskutovali.  
P. Janka Masárová sa opýtala, či má ešte niekto niečo z poslancov alebo občanov. 
P. Hana Šimovičová sa opýtala, že keď mali zasadnutie FK, že ako to dopadlo s tým príspevkom na 
kostol.  
P. Janka Masárová spolu s p. Mgr. Danielou Kontinovou odpovedali, že nijako, že sa ešte nijak 
nedohodli.  
P. Mgr. Daniela Kontinová dodala, že p. starostka predložila žiadosť ev. cirkvi, ktorá prišla v ten deň 
a jedná sa v nej o rekonštrukciu celej strechy, kde nevedia zatiaľ kedy, takže ide o príspevok, ktorý  
nie je nutné hneď riešiť.  
P. Hana Šimovičová povedala, že by bolo dobré to riešiť čím skôr a či je vôbec možné niečo prispieť.  
P. Ing. Peter Dinga povedal, že zamietnuté to nie je ale budú musieť počkať do prvej zmeny rozpočtu. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že je prvá zmena rozpočtu naplánovaná na marec, kedy by mala 
zasadať FK, kde má p. Ing. Hrušová predložiť plnenie rozpočtu a návrh prvej zmeny, keďže sa 
zmenilo veľa vecí v rozpočte medzi prvým januárom a napr. dnešným dňom, takže po tej FK bude 
známe, či je možné nejaké financie vyčleniť.  
Prítomní diskutovali a diskutovali aj o navrhovanej obecnej brigáde.  
P. Mária Dlhá povedala, že keď jej deti chodili do školy, bolo normálne robiť brigády okolo školy.  
P. Viera Bačová povedala, že tie časy pominuli. 
P. Janka Masárová povedala, že posledná obecná brigáda bola na cintoríne a ak sa jej zúčastnilo 10 
ľudí, tak to je veľa.  
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P. Ing. Peter Dinga povedal, že na jeho obhajobu, má odrobených 50 hodín pri škole, pri odkopávaní 
a izolácii základov s Jarom, že tam boli a má svedkov a aj p. starostka, a človek robí toľko na čo má 
čas a že sa nedá vždy.  
P. Ľubomír Tuka povedal, že rozmýšľa nad tým GPS zariadením. Povedal, že podľa týchto poslancov, 
ak pôjde starostka z úradu v Novom Meste a pôjde okolo Kauflandu tak si tam nemôže ísť nakúpiť. 
Povedal, že odstaví doma služobné auto, zoberie si súkromné a pôjde si naspäť nakúpiť do NM. 
Alebo druhá vec, že ak pôjde z letiska a pôjde súkromným autom a pôjde okolo Metra, tak sa tam 
nezastaví a príde domov, kde nechá osobné auto, zoberie si služobné auto a pôjde do toho Metra 
nakupovať. Povedal, že takéto poslanie by malo to GPSko a bude na to, aby im ušetrilo. Ďalej 
povedal, že chodí po dedine a ľudia sa mu sťažovali, že pred 10 až 12 rokmi sa sem zo severu 
prisťahovala jedna osoba a odvtedy tu funguje udavačstvo a píšu sa anonymy. Povedal, že to p. Bača 
môže potvrdiť, keď pred troma rokmi u neho nariekal v obývačke, keď bol udaný a jeho bytovka, že 
vylievali žumpu. Povedal, že je pre neho záhadou, že p. Bača z Kostolného si dal do svojich letákov, 
aby sa vytvorila stránka, kde občania, mimo obecných kamier, udávali anonymné podnety, čiže 
udavačstvo. Ďalej povedal ku škole, že sa stretol s p. Bačom, ktorý mu rozprával, že aký je nadšený 
z tej školy, ako sa pekne spravila, že mu tam žena chodí do roboty a je tam v teplúčku, nenarobí sa, 
prestravuje sa tam a nemá to ďaleko. Potom povedal, že nie nie, že „sa zobudil a bolo ráno“. Povedal, 
že p. Bača chodí obehávať školu, všetko kontroluje, čo je veľmi múdre ale... Povedal, že ešte ako 
posledné by rád povedal to, že mu žena hovorila, že keď kuchár Baranovič maródoval, tak prítomná 
poslankyňa bola taká nadšená, že sa starostka postará a uvarí deťom a všetko. Povedal, že nie, že to 
si vymyslel a pravdou bol opak, že práveže nadávala, že to starostka urobila. Povedal, že takto škola 
fungovala celý týždeň, kde starostka musela variť, nechala všetku svoju robotu, a čo sa stalo bolo to, 
že vaďovskí udavači neudali ale oznámili. Povedal, že prišla veľká kontrola, osoba na najnižšom 
stupni riadenia v škole svojvoľne pustila kontrolu do školy bez vedomia vedenia školy a samozrejme 
kontrola dopadla v poriadku, že tam nebol problém ani s hygienou, s ničím ale keď už tam hygiena 
prišla, tak už museli nájsť nejakú chybu, tak to odniesol kuchár lebo nemal čapicu. Opýtal sa, k čomu 
je to dobré.  
P. Mária Dlhá povedala, že je najviac človeku ľúto to, že keď niekto, len aby ublížil, povie, že či tie deti 
chcel otráviť.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by k tomu mala len jednu vetu, keďže p. Tuka ju spomenul, že 
ona jeho manželke nekázala v škole variť, že ona jej prvá navrhla, že ak je kuchár doma na OČR 
a nemá kto variť, aby požiadala ZŠ v Kostolnom, či by im neuvarili a nedoviezli obedy, na čo jej 
starostka povedala, že o tom s Kostolným komunikovať nebude, nakoľko nemajú dobré vzťahy.  
P. Ľubomír Tuka povedal, že ona p. starostke nadávala a vyčítala, že tam varila miesto toho, aby ju 
pochválila, že sa postarala o jej dcéru.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že jej nenadávala a nevyčítala, a chcela by vidieť p. starostku, 
keby tam bola, či by mu priznala túto vetu.  
P. Ľubomír Tuka sa opýtal, či sa nehanbí poslať anonym.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že o žiadnom anonyme nič nevie.  
Prítomní o tejto téme diskutovali.  
P. Jana Schneebergerová povedala, že by ona rada vedela, kto udal ju, že nemá povolenie, že 
nevyváža žumpu a že neplatí dane. Povedala, že týmto by udavačovi chcela povedať to, že ona má 
všetko v poriadku.  
P. Janka Masárová požiadala prítomných, aby uzavreli túto tému a to, že sa začínajú ľudia medzi 
sebou udávať je úbohé lebo by si to mohli kľudne povedať medzi sebou. Povedala, že sa jeden na 
druhého nafukuje, je taktiež úbohé, pretože tak krátko žijeme a to že si medzi sebou závidia, o tom ani 
hovoriť nebude. Dala slovo p. Bačovi, ktorý ešte chcel niečo povedať.  
P. Jaroslav Bača povedal, že keďže bolo spomenuté jeho meno, že na tohto pána nebude nijakým 
spôsobom reagovať a je mu úplne smiešny, hlavne po tom, čo predviedol tu na poslednom 
zastupiteľstve, keď doslovne utiekol pred argumentáciami, takže absolútne mu tento pán nič nehovorí. 
P. Rudolf Škriečka povedal, že na stavebnú komisiu prišla žiadosť od p. Mariána Molnára ohľadom 
odkúpenia pozemku dotýkajúceho sa ich pozemku pred p. Pilátovou. Povedal, že to prejednávali aj na 
stavebnej komisii, boli sa tam aj pozrieť, aj to prejednávali na FK, kde bol návrh od p. Dingu a p. 
Kontinovej. Povedal, že sa v týchto veciach ešte dobre nepohybuje a opýtal sa, čo k tomu potrebuje, 
či geometrický plán a pod. Povedal, že navrhli prenájom, čo p. Molnárovi aj tlmočil a myslí si, že sa na 
tom zhodli a obecné zastupiteľstvo by to mohlo zobrať na vedomie, aby sa s tým dalo nejak ďalej 
pokračovať.  
P. Janka Masárová povedala, že nemôže lebo to nebolo v bode zasadania.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že tak aspoň nejaké vyjadrenie, aby vedel, ako sa má zariadiť do 
budúcna a čo môže očakávať.  
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P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že prišla žiadosť o kúpu pozemku a keďže obec zatiaľ neuznala 
tento pozemok za neupotrebiteľný, musela by ho vyhlásiť za neupotrebiteľný. Povedala, že p. Molnár 
nemá ten pozemok vo vlastníctve a nemá to ako osobitný zreteľ. Povedala, že ide o verejné 
priestranstvo ale on má oň záujem, čiže obec by v prvom rade musela uznať tento pozemok za 
neupotrebiteľný pre obec, na 15 dní to vyvesiť, či má niekto záujem o tento pozemok, nakoľko si ho 
môže odkúpiť hocikto. Povedala, že by to muselo byť verejnou súťažou alebo dražbou, že by sa musel 
vypracovať znalecký posudok. Povedala, že sa v podstate dohodli tak, že či nebude jednoduchšie dať 
pozemok do dlhodobého prenájmu.  
Prítomní o tejto téme diskutovali.  
P. Marián Molnár sa opýtal, že ak zoberie pozemok do dlhodobého prenájmu, že koľko by ho to stálo 
a či pôjde skutočne o dlhodobý prenájom a nie že mu za 2 roky povedia, že už to nebude mať alebo 
prídu ďalšie voľby a bude to inak. Opýtal sa, či si to bude môcť napr. po 10 rokoch odkúpiť.  
P. Mária Dlhá povedala, že by mohol mať prednostné právo.  
Po opätovnej diskusii prítomných povedala p. Janka Masárová, že padol návrh, že ak bude 
zasadnutie FK, pozvú na neho p. Molnára a prejednajú to s ním.  
P. Hana Šimovičová sa opýtala, či malo nejaký efekt to, že sa zhasínali lampy po obci. 
P. Ing. Peter Dinga odpovedal, že keďže zhasínali každú druhú lampu tak asi polovičný. 
Prítomní o tejto téme diskutovali.  
P. Michal Držík povedal, že nakoľko spomínali pódium, že je nevyužité, tak má na pláne urobiť jednu 
akciu, kde je všetko už dohodnuté a len sa čaká už na počasie. Povedal, že má k tomu jednu otázku, 
či je na požiarnej zbrojnici zásuvka na 380 voltov a kde sú lavice.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že áno a lavice sú na ihrisku.  
P. Igor Naď sa opýtal, či to bude robiť on alebo obecný úrad.  
P. Michal Držík odpovedal, že to bude robiť on.  
P. Rudolf Škriečka sa opýtal, či mu môžu s tým pomôcť.  
P. Michal Držík odpovedal, že môžu a že na tom nebude žiadny zisk a žiadne náklady, možno len 
jeho čas a maximálne spotrebu elektriky. Povedal, že to bude akcia zhruba na hodinu a pol a bude 
v nedeľu k obedu. Povedal, že keď bude priaznivé počasie, dá všetkým vedieť, že to bude možno aj 
vyhlásené v rozhlase a aby vedeli, že sa to pódium bude využívať.  
P. Janka Masárová sa opýtala, či má ešte niekto niečo do diskusie a následne ukončila zasadnutie OZ 
a poďakovala prítomným za ich čas a popriala im pekný večer. 
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